
 

   

       
     
    
 
 
 
 

Seuraparlamentti, Lahti 
Järjestäytymiskokouksen muistio 
 
Aika ti 30.01.2024 klo 17:30 – 19:30 
Paikka Kokoushuone, Lahden Urheilukeskus (Salpausselänkatu 8) 
 
Paikalla  
 
Aleksi Nyström, Lahden kaupunki | Liikuntapalvelut 
Marko Lindqvist, Lahden kaupunki | Hyvinvoinnin ja vapaa-ajan lautakunta 
Sari Niinistö, Lahden kaupunki | Hyvinvoinnin ja vapaa-ajan lautakunta 
Anna Degerman, Lahden Tenniskerho | mailapelit 
Netta Laine, Lahden Naisvoimistelijat 
Kea Virtanen, Viipurin Reipas 
Harri Kampman, FC Kuusysi 
Risto Salonen, Lahden FK-kerho 
Jari Koskinen, Päijät-Hämeen Salibandyseura 
Janne Lahtinen, Lahden Ahkera 
Jimi Koskinen, Lahti Basketball Juniorit 
Jaakko Räty, Päijät-Hämeen Liikunta ja Urheilu 
 
Poissa 
 
Pia Kuitunen, Lahti Ringette 
Siiri Fagerlund, Lahden Uimaseura 
Tapani Alenius, Junior-Pelicans 
Jarkko Koskinen, FC Reipas 
Einari Pohjolainen, Jalkarannan Palloseura 
 
1. Kokouksen avaus 

a. Kokous avattiin klo 17:01 
 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 
a. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Aleksi Nyström ja sihteeriksi Jaakko Räty 

 
3. Seuraparlamentin kokoonpano ja jäsenten esittely 

a. Jäsenet esittelivät itsensä muille, kertoivat oman taustansa liikunta- ja 
urheiluseuratoiminnan sekä muun osaamisen osalta. 
 

4. Menettelytavoista sopiminen 
a. Koska seuraparlamentilla ei ole vielä sääntöjä (myöhemmin kokouksen 

asialistalla), päätettiin, että seuraavat henkilövalinnat tehdään vuodeksi 
kerrallaan aina syyskauden viimeisessä kokouksessa. Muiden menettelytapojen 



 

   

osalta palataan asiaan myöhemmin kokouksen kohdassa seuraparlamentin 
säännöt. 
 
 

5. Puheenjohtajan, varapuheenjohtajan ja sihteerin valinta 
a. puheenjohtajan valinta 

i. Parlamentin jäseniltä kysyttiin halukkuutta puheenjohtajaksi vuodelle 
2024. Paikallaolleista ehdolle asettui Anna Degerman, Lahden 
Tenniskerhosta. Esiin tuotiin poissaolevien halukkuus puheenjohtajan 
tehtävään. Pia Kuitunen, Lahti Ringette oli esittänyt kiinnostuksensa 
tehtävään ennen kokousta. Jäsenet päättivät valita yksimielisesti 
seuraparlamentin puheenjohtajaksi Anna Degermanin. 

 
b. varapuheenjohtajan valinta 

i. Varapuheenjohtajaksi päätettiin valita yksimielisesti Pia Kuitunen. 
 

c. sihteerin valinta 
i. Aleksi Nyström ehdotti tehtävään Jaakko Rätyä Päijät-Hämeen 

Liikunnasta ja Urheilusta. Ehdotusta kannatettiin ja Räty päätettiin valita 
tehtävään. 
 

6. Seuraparlamentin tavoitteet & tehtävät sekä seuraparlamentin säännöt / toimintaohjeet 
a. Menettelytapojen täydennykset 

i. Ennen tavoitteiden ja tehtävien jäsentelyä palattiin kokousmenettelyistä 
sopimiseen. Jäsenet keskustelivat kokousaikatauluista ja -tavoista. 
Parlamentin kokousrytmiikaksi ehdotettiin neljää tapaamista vuosittain, 
kaksi syys- ja kevätkaudella. Tarvittaessa parlamentti kokoontuu 
ylimääräisiin kokouksiin tai käy viralliset keskustelut sähköpostin 
välityksellä.  

ii. Päätettiin myös perustaa oma WhatsApp-ryhmä vapaampaan 
keskusteluun, jos saadaan kaikilta lupa ryhmän perustamiseksi. 

iii. Kokousajoiksi ehdotettiin iltapäiväaikoja. Se sopi kaikille paikalla olijoille. 
Palataan vielä tarkemmin edeltäviin asioihin seuraavassa kokouksessa. 

iv. Kokouksiin toivottiin osallistuttavan läsnä, mutta pyydettäessä olisi 
mahdollisuus myös etäyhteyteen.  

v. Parlamentille toivottiin malliesityslistaa seuraavaan kokoukseen, jonka 
pohjalta asioita olisi helppo käydä läpi. Aihealueet, joita 
seuraparlamentissa toivotaan läpikäytävän: 

1. Vuorojakoasiat 
2. Avustusperiaatteet 
3. Olosuhteet ja niihin liittyvät asiat 
4. Muu harrastamiseen liittyvä 

vi. Pöytäkirjat tarkistetaan kokouksessa. 
b. Muokattiin sääntökohtia kevyemmiksi. Hyväksyttäneen uudet (säännöt), 

toimintaohjeistus seuraavassa kokouksessa. Uudelleen esille siinä vaiheessa, 
kun kaikki kohdat kirjattu ylös 

7. Muut esille nousevat asiat 
a. Aleksi kertoi liikuntaolosuhteisiin liittyvästä koneistosta Lahden osalta 

i. Liikuntapaikkasuunnitelma etenee. Päättäjäseminaari huhti-toukokuussa. 
b. Arppa kysyi Suurhallin tilanteesta 

i. Aleksi avasi tilannetta. Suurhalli siirtyy osittain Lahden kaupungille 
kevään aikana. 



 

   

c. Käytiin lisäksi keskustelua Kisapuiston osalta. Aleksi kertoi avoimesti 
tilannekuvaa ja osittain median välillä virheellisesti käytyä keskustelua. 

d. Aleksi toi esiin liikuntapalveluiden arvot: avoimuus, vastuullisuus ja yhteisöllisyys 
8. Kokouksen päätös 

a. Päätettiin kokous       


